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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2009. 12.11-én 09:00 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Klausz Gábor   Gárdony Város alpolgármestere 
Dr. Farsang Zoltán   Kápolnásnyék Község polgármestere 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere 
Takács János Pákozd Község polgármestere 
Kutai Tibor Pázmánd Község polgármestere 
Molnár Gábor                                   Sukoró Község polgármestere 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere 

 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 

 
Oláhné Surányi Ágnes       Velence Város polgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona  Zichyújfalu Község polgármestere 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
 
Kelemen Szabolcs Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 
Dr. Pálmainé Folmeg Zsuzsanna     Közép- dunántúli Regionális Fejlesztési       
                                                         Ügynökség koordinátor 
Vágnerné Farkas Mária                    Közép- dunántúli Regionális Fejlesztési    
                                                         Ügynökség koordinátor 
Törzsök Tibor                                   Pákozdi Torinform Iroda képviselője 
Galambos Zsuzsanna                       Gárdonyi Kistérségi Iroda oktatási referens 
Somossy Eszter                                Gárdonyi Tourinform Iroda képviselője 
Szabó Gábor                                     Vértes-Velencei-tó Területfejlesztési Tanács 
                                                          képviselője 
Bencze Péter                                     Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium 
                                                          és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény   
                                                          főigazgató 
Dr. Sági János                                   Gárdonyi Rendőrkapitányság kapitány  

   
 
         Jegyzőkönyvvezető: 
 

Garan Krisztina                                Gárdonyi Kistérségi Iroda pénzügyi ügyintéző 
 
 
Kutai Tibor:  Sok szeretettel és tisztelettel köszöntök mindenkit a mai többcélú kistérségi 
társulási ülésen. Megállapítom, hogy a tanács határozatképes. Tájékoztatásul mondanám el, 
hogy Zichyújfalu polgármester asszonyát Wagner Péter nadapi polgármester képviseli, 
Velence polgármester asszonyát pedig Takács János polgármester úr képviseli. 
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Felkérném Wagner Péter urat, Nadap polgármesterét jegyzőkönyv hitelesítőnek. Aki ezzel 
egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék! 
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk Wagner Péter  
polgármester urat jegyzőkönyv hitelesítőnek.  
 
Kutai Tibor: A napirendi pontok a meghívóban közöltekkel megegyeznek. Aki a napirenddel 
egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék!  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
  
Napirendek: 
 
1./ Közbiztonsági fórum. 
Előadó: Dr. Sági Tibor rendőrkapitány 
 
2./ Javaslat a VKTKT és intézményei 2009. évi harmadik negyedéves pénzügyi teljesítéséről. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
3./ Javaslat a VKTKT 2010. évi költségvetési koncepciójának elfogadására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
4./ Javaslat a VKTKT 2009. évi működéséről szóló beszámoló elfogadására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
5./ Beszámoló a Közkincs Kerekasztal 2009. évi tevékenységéről. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
  
6./ Beszámoló az Idegenforgalmi Munkacsoport 2009. évi tevékenységéről. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
7./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, és Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának módosítására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
8./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény pedagógiai programjának módosítására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
9./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, és Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2009/2010 tanévi munkatervére vonatkozóan. 
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Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
10./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2009/2010 tanévi munkatervére vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
11./ Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat 2009/2010 tanévi 
munkatervére vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
12./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratának módosítására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 

 
13./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratának módosítására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
14./ Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról. 
Előadó: Kelemen Szabolcs irodavezető 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
15./ Tájékoztató a két ülés között történtekről. 
Előadó: Kelemen Szabolcs irodavezető 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
16./ Egyebek 

  
1./ Közbiztonsági fórum: 
 
Kutai Tibor: Akkor átadnám dr. Sági János gárdonyi rendőrkapitánynak a szót! 
 
Dr. Sági János: Köszönöm szépen! Tisztelt polgármester asszony, polgármester urak, elnök 
úr, tisztelt jelenlévők. Először is szeretném megköszönni, hogy lehetőséget kaptam a 
megszólalásra és engedjék meg, hogy pár gondolatot a körzeti megbízotti tevékenységről 
szóljak. Ígérem, hogy nagyon rövid leszek. 
Az Igazságügyi és Rendészeti Minisztérium év eleje óta kiemelt prioritásként kezelte a körzeti 
megbízotti hálózat visszaépítését, tevékenységének fejlesztését, hatékonyságának a javítását.  
A Gárdonyi Rendőrkapitányságon komoly problémát okozott a körzeti megbízotti létszámnak 
a feltöltése, és ez idő szerint is komoly problémát okoz, mint ahogy a polgármesterekkel és a 
martonvásári térségben is több településen folyamatos egyeztetésben vagyunk. A körzeti 
megbízotti rendszer visszaállítása, vagy legalábbis nem is jó szót használok leírásukra, mert 
működnek ők, csak a Gárdonyi Rendőrkapitányságon klasszikus formájában nem tudott 
működni. Ennek az volt az oka, hogy a járőrszolgálat jelentős létszám problémákkal küzd 
jelen idő szerint is, és úgy a körzeti megbízottakat otthagyni a saját településükön, hogy a 
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112-re, 107-re , vagy a gárdonyi rendőrkapitányság számára érkező hívásokat ne tudnánk 
lereagálni, az felelőtlenség lenne. Folyamatosan erőfeszítéseket teszünk arra, hogy a 
járőrállományt pótolni tudjuk. Amint a járőrszolgálatot ki tudjuk állítani, reményeim szerint a 
jövő évben már változás történik, mégpedig azért, mert átalakul a rendőrképzés, a 
beiskolázási keretszámokban is változás történik, tehát amint a járőrszolgálatot ki tudjuk 
állítani, abban a pillanatban lehetőség lesz arra, hogy például Mire Zoltán kollégám több időt 
tudjon Sukorón tölteni, vagy például Károly József sokkal több időt töltsön Kápolnásnyék 
településen. A körzeti megbízotti hálózat tehát rendőrszakmai alapon nézve is igen jelentős, 
hiszen az a rendőr, aki ott él a településen, akiről tudják, hogy bármikor odafordulhatunk 
hozzá, tudjuk, hogy éjszaka becsöngethetünk, talán egyfajta más bizalommal bír, mint az a 
rendőr, aki nem az adott településen él. 
Szeretnék egy rövid tájékoztatást adni arról, hogy hogyan alakult az elmúlt 11 hónap a 
kistérségben. A gárdonyi kistérségben Gárdonnyal kezdve 223-ró l258-ra emelkedett az 
ismerté vált bűncselekmények száma. A gazdasági válság miatt sajnos várható volt a vagyon 
elleni bűncselekmények számának növekedése. Gárdony mégiscsak jobb helyzetben van a 
többi településhez képest, ugyanis ha azt az 50 rendbeli magánokirat hamisítást levesszük, 
ami Dinnyésen történt, akkor ez azt jelenti, hogy tulajdonképpen 223-ről 208-ra csökkent a mi 
előttünk ismertté vált bűncselekmények száma. Nyilvánvaló, hogy több bűncselekmény 
történt, mint általában, de mindig el szoktam mondani, hogy ez tavaly is és tavaly előtt is így 
volt. Ami igazán veszélyeztetett megítélésünk szerint az Ercsi és Ráckeresztúr térsége, és 
azok a bűnelkövetők, akiket kézre kerítettünk, és büntetőeljárás alá vontunk, azok 
gyakorlatilag túlnyomó részt komolyabb vagyon elleni bűncselekményeket követtek el. A 
legveszélyeztetettebb régió innentől kezdve nyilvánvaló, hogy Martonvásár és Baracska 
térsége, valamint a Velencei-tó északi kapuja, Kápolnásnyék, Velence, és Sukorón is jelentős 
emelkedést regisztráltunk. Velencén 242-ről 281-re nőtt, Kápolnásnyéken 68-ról 76-ra nőtt, 
Pázmándon 27-ről 21-re csökkent a bűncselekmények száma. Vereb továbbra is a béke 
szigete, bár ott is 4 bűncselekményt regisztráltunk. Az az igazság, hogy a település földrajzi 
elhelyezkedéséből adódóan nincs kitéve olyan mértékű forgalomnak, ebből adódóan 
nincsenek menekülési útvonalak sem.  Sukorón 74 bűncselekmény történt és ez emelkedést 
jelent a tavalyi adatokhoz képest. Pákozdon 95  bűncselekmény történt és ez a tavalyi 70-hez 
képest szintén emelkedés, Zichyújfaluban 20-ról 14-re csökkent, Nadapon pedig 6-ról 14-re 
emelkedett a bűncselekmények száma. Túlnyomó részt a bűncselekmények továbbra is 
vagyon elleni bűncselekmények és sajnos a betöréses lopások száma szinten emelkedett. A 
gépkocsi lopások száma nagy valószínűség szerint hasonlóan alakul, kis mértékben csökken a 
tavalyi évhez képest, ez annak köszönhető, hogy sikerült két gépjármű bűnözői csapatot kézre 
keríteni. Amint az elkövetők kézre kerültek, onnantól kezdve közel két hónapig nem 
regisztráltak autólopást. Az elmúlt két napban 2 gépkocsit is eltulajdonítottak. Ennyit a 
bűncselekményekről. 
Körzeti megbízott munkatársaimat kértem, hogy jöjjenek el. Azért kértem, mert egyrészt 
azokon a településeken, ahol önálló körzeti megbízottakat nem tudunk kiállítani, ott is 
mindenképpen elvárás, hogy helyettesítéssel oldjuk meg ezt a problémát. A helyettesítés 
sajnos azt jelenti, hogy olyan kollegát kell helyettesítéssel megbízni, akinek emellett más 
feladata is van. Ez azt jelenti, hogy igazi körzeti megbízottként, ahogy a terveinkben is 
szerepel, egyelőre nem tudjuk őket működtetni. További problémát jelent, hogy körzeti 
megbízottnak mindenki egy olyan kollégát gondol el, aki hát egyrészt testi felépítése, 
másrészt tekintélye, harmadrészt az életkora, negyedrészt, ebből adódóan szakmai tapasztalata 
is megvan. A gárdonyi rendőrkapitányság átlag életkora messze 30 év alatt van, tehát egész 
egyszerűen olyan munkatársat, aki ezeknek a kritériumoknak megfelel, nem találni. 
Mégiscsak szeretnék bemutatni őket. Velencéről itt van a két régi kollega, ők már 
tulajdonképpen stabilnak számítanak, és változásokat is szeretnénk eszközölni, és 



 5

nyilvánvaló, hogyha abba stádiumba jut a dolog január hónapban, akkor személyesen is 
szeretném a képviselőtestületnek bemutatni ezeket az új munkatársakat. Zichyújfaluban eddig 
nem volt körzeti megbízotti státusz. Zichyújfaluban még üres hely sem volt eddig, de kértem, 
és kaptam egy önálló státuszt. Kun István kollegát szeretnénk megbízni a feladat ellátásával. 
Úgyszintén változás várható Pázmánd életében és ettől azt várom, hogy több időt tud majd a 
kolléga ott tölteni, mert a jelenlegi szolgálatparancsnok önálló szolgálatparancsnoknak be fog 
jönni, és egy új kollegát szeretnék bemutatni most a polgármester úrnak, aki Pázmándon 
vélhetően több időt tud majd tölteni. Gárdony városban önálló körzeti megbízott idáig nem 
volt. Volt két üres státusz, amin voltak is kollegák, de úgy, mint gárdonyi körzeti megbízott 
nem volt, szintén szeretnék egy új kollégát bemutatni.  
Én behívnám a munkatársaimat, bemutatnám őket, amennyiben bárki kérdés szeretne 
hozzájuk intézni, akkor ez a lehetőség adott.  Mielőtt erre sor kerülne, én tényleg be is 
fejeztem. Az elnök úr kért tőlem egy tájékoztatót a térfigyelő kamerákkal kapcsolatban. 
Rákérdeztem és a Fejér Megyei Rendőrkapitányságon van egy pályázati figyelő csoport, 
akiknek az a feladata, hogy folyamatosan figyeljék ezeket a pályázatokat.  Sajnos az a 
pályázat, amit kiküldtem részetekre, az zsákutcába jutott, mert a 20.000 főt meghaladó 
településekre írták ki azt a térfigyelő kamera bővítési lehetőséget, és sajnos ennek nem 
felelünk meg. A másik pedig az, hogy kistérségi szinten nem volt alkalom, hogy pályázzon a 
kistérség. Hiszen nyilván egy ilyen összefogással a létszám jelentősebb. Most nincs 
tudomásom más pályázatról,ami lehetőséget adna arra, hogy valamilyen szinten, akár 
kistérségi vonatkozásban is ezt a térfigyelő kamera rendszer kialakítsuk. Nyáron fel kellett 
mérnünk azt, hogy egyrészt a települések támogatják-e a térfigyelő kamera kialakításokat, 
illetőleg számot kellett adnunk arról, hogy a mi szakmai elképzeléseink szerint mennyi lenne 
az a kamera szám, amivel egy-egy települést lehetne fogni. Ez a térfigyelő kamera rendszeri 
felmérés megtörtént, én akkor beszéltem is a települések képviselőivel, és tulajdonképpen 
egyetlen település nem volt a gárdonyi térségben, akit kihagytunk volna.  Fontos kérdés még 
az önkormányzatok által üzemeltetett sebességellenőrző berendezés. Ez folyamatosan 
napirenden van és az Országos Rendőrkapitányságnak lehetősége van arra, hogy szerződést 
kössön önkormányzatokkal ennek a működtetésére. Sajnos egyetlen egy önkormányzat sem 
kötött még az Országos Rendőrkapitánysággal ilyen szerződést. 
Köszönöm szépen, akkor behívnám a kollegákat és szeretném bemutatni őket. 
Dr. Papp Zsigmond százados úr ez év nyarától látja el a közrendvédelmi és vizi 
közlekedésrendészeti osztályvezetői feladatokat. Zichyújfaluval kezdenénk, az ottani körzeti 
megbízotti feladatok ellátására helyettesítéssel és nagy tapasztalattal bíró szolgálatirányító 
parancsnok munkatársat, Kun István főtörzszászlós urat, akit ezúton szeretnék bemutatni. 
Zichyújfalu polgármestere most ugyan nincs itt, vele kell majd megbeszélnem. Gárdony 
városban eddig nem volt körzeti megbízott és fiatal munkatársamat, Jankovics Viktor 
őrmester urat bízzuk meg a körzeti megbízotti feladatok ellátásával.  
A következő település, ahol változás történik az  Pázmánd lesz. Itt Horváth Zsolt kollega 
vissza fog jönni a szolgálatirányító parancsnoki feladatok ellátására. Polgármester úr, 
szeretném neked bemutatni Szűcs Tamás őrmester urat, aki kellően agilis, nagyon szép 
intézkedései, elfogásai voltak már ez idő szerint is. Velencén minden maradt a régiben. Itt 
abban a szerencsés helyzetben vagyunk, hogy mind a képviselőt-testület, mind Velence város 
lakossága nagyon jól ismeri Juhász Krisztián urat, illetőleg Kiss Róbert urat. Ővelük abban a 
szerencsés helyzetben vagyunk, hogy ezzel az életkorukkal jelentős szakmai gyakorlattal 
bírnak. Meg szeretném kérdezni a polgármester urakat,  és a polgármester asszonyt, hogy 
jelenlévő munkatársaimhoz van-e kérdésük?  
 
Kutai Tibor: Akkor én azt mondanám, hogy ha nem szól senki, hogy mindannyiunk nevében 
köszönjük a munkájukat.   
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Wagner Péter: Én azt javasolnám a rendőrkapitányságnak is, meg a kollégáknak is, hogy 
azért a térfigyelő-kamera rendszer és az úgymond az önkormányzati sebességmérő rendszer 
megérne egy misét. Tehát én azt javasolnám, hogy egy kistérségi ülésen csak ez lenne 
napirenden, még ha zárt ülésen is foglalkoznánk ezzel, akkor is tisztázni lehetne a pénzügyi, 
műszaki és a jogi feltételeit ennek a két témának. 
 
Dr. Sági János: Mindenképpen, hiszen jelentős adatkezelési- és adatvédelmi szabályok azok, 
amelyek ehhez kapcsolódnak és ebben mi képben vagyunk. Az önkormányzati sebességmérő 
rendszer beüzemelése, ahogy említettem is, még nem indult meg 
 
Molnár Gábor: Nekem más információm vannak. Már a szállítóval tárgyalok 
tulajdonképpen a mobil traffipaxról és Győr-Moson-Sopron megyében három működő 
rendszer van, amit önkormányzatok működtetnek. Van egy formalevél, amit a szállító 
biztosít, ezt elküldtük az országos főkapitánynak, amit már alá is írtak. 
 
Dr. Sági János: Mióta működnek ezek a rendszerek? 
 
Molnár Gábor : Néhány hónapja vagy lehet, hogy néhány hete, de hat hete volt nálam az a 
szállító, és akkor azt mondta, hogy akkor volt egy hónapja, hogy telepítették a rendszert.   
 
Dr. Sági János: Elnézést kérek, de nem szándékosan vezettem félre a jelenlévőket és meg 
kell azt is nézni, hogy mi ez a konstrukció. 
 
Kutai Tibor:  Köszönjük a kapitány úrnak a rövid tájékoztatót. 
  
2./ Javaslat a VKTKT és intézményei 2009. évi harmadik negyedéves pénzügyi 
teljesítéséről. 
 
3./ Javaslat a VKTKT 2010. évi költségvetési koncepciójának elfogadására vonatkozóan. 
 
4./ Javaslat a VKTKT 2009. évi működéséről szóló beszámoló elfogadására 
vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor:  A 2-es, 3-as és 4-es napirendi pontot együtt fogjuk tárgyalni, mivel 
összefüggnek. Átadnám a szót Kelemen Szabolcs irodavezetőnek. 
 
Kelemen Szabolcs: A harmadik negyedéves teljesítések vonatkozásában a bevételek 
teljesülése olyan 70 %-os volt, a kiadások teljesülése meg 69%-os volt. Tehát úgy gondolom, 
hogy reális ez a teljesítési arány. Annyit még csak, hogy ez az utolsó olyan költségvetés, 
amelyet így egybe lát a társulási tanács. 2010. február 15-e előtt lesz az első ülésünk, akkor 
kell elfogadnunk a költségvetést és akkor a két oktatási centrum, tehát a kápolnásnyéki iskola  
és az agárdi iskola is külön költségvetéssel jelentkezik és mi is  a Velencei-tó Környéki 
Egységes Pedagógiai Szakszolgálattal együtt külön költségvetést hozunk be. Tehát három 
költségvetést kell majd a tanácsnak elfogadni. Ez az átszervezés akkorra válik teljessé, akkor 
látják a társulási tanács tagjai a valódi, részletekbe menő működéssel kapcsolatos 
költségvetési javaslatot.  
A koncepcióról csak annyit, hogy a költségvetési tervezetet vettük figyelembe és egy 
előkalkulációt végeztünk a normatívák vonatkozásában. A konkrét számokat csak akkor 
tudjuk megmondatni, amikor 2010. januárjában benyújtjuk a költségvetést. Itt szeretném 
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megemlíteni, hogy caffetéria összegét nem terveztük be, sem az intézményekkel, sem a 
VKTKT-nál. Mi úgy számoltunk, hogy egyelőre nincs, de ezt úgy gondolom, hogy minden 
képviselőtestület majd eldönti, hogy betervezzük-e a költségvetésbe vagy sem.  
A működésről szóló beszámoló egy segítség a társulási tanács tagjai számára, hisz a 
polgármestereknek is be kell számolni a tanácsban végzett munkájukról. 
Én ennyit szerettem volna a három napirenddel kapcsolatban elmondani. Ha esetleg van 
valakinek kérdése, akkor szívesen válaszolok.  
 
Kutai Tibor: Köszönöm szépen. A koncepcióval kapcsolatosan kérdezném, hogy az 
önkormányzatoktól átvett intézményi működési pénzek hogy alakulnak? 
 
Kelemen Szabolcs: Ezt csak akkor fogjuk tudni elmondani, amikor a költségvetést pontosan, 
konkrétan tudjuk, hisz akkor derül ki, hogy az adott önkormányzatnak milyen pénzösszegeket 
kell átadni. A konkrét számokat január végére tudom megmondani. Számoltunk már és 
alapként ezt az évet vettük, de mondom, a konkrét számokat akkor tudom megmondani, 
amikor a költségvetést pontosan megtervezzük. 
 
Kutai Tibor : A normatívák mennyivel változtak a tavalyi évhez képest? 
 
Kelemen Szabolcs: A normatívák közel 7 millió Ft-os emelkedésével számolunk, de mivel 
már olvastuk a költségvetési törvény újból megváltoztatott mellékleteit, ezért azt mondom 
inkább, hogy szinten maradtunk a tavalyi évhez képest.  
 
Kutai Tibor:  Tehát akkor az önkormányzatoknak nem kell készülnie arra, hogy az 
intézményeik finanszírozásához plusz forrásokat kell igénybe venni? 
 
Kelemen Szabolcs: Ezt nem tudom megmondani ebben a pillanatban. 
 
Kutai Tibor : A koncepciónak nem ez lenne a lényege? 
 
Kurcz Mária: Nem ez a lényege. A koncepcióban csak meghatározzuk a jövő évi 
feladatokat. És az irodavezető azt is elmondta, hogy a bevételek és a kiadások kb. 
ugyanannyiak, mint az idén.  Azonkívül te is tudod, hogy ha valamilyen átszervezést akarsz, 
akkor ennek lesznek valamilyen költségei is, amit most nem tudunk megmondani.   
 
Kelemen Szabolcs: Tehát 2010. januárjában ezek a háttérszámítások megtörténnek és meg is 
fogja kapni minden település. 
 
Kutai Tibor : Rendben van. Esetleg további kérdések vagy hozzászólások? 
 
Takács János: A pákozdi iskola vonatkozásában hónapról-hónapra rendszeresen átutaltuk azt 
az összeget, ami részünkről elvárt volt. Ennek ellenére olyan információim vannak, hogy 
bizonyos közüzemi számlák késedelmesen lettek kifizetve és emiatt késedelmi kamat 
jelentkezett. Ezért kérném, hogy a pénzügyesek tisztázzák egymás között a dolgot, mert nem 
szeretnénk késedelmi kamatot fizetni.  
 
Kelemen Szabolcs: Rendben van, utánanézünk a dolognak.  
 
Kutai Tibor: A pénzügyi bizottságnak mi a véleménye a 2009. évi költségvetés 
háromnegyedévi teljesítésről és a 2010. évi költségvetési koncepcióról? 



 8

Wagner Péter: A pénzügyi bizottság támogatja az előterjesztéseket. 
 
Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a második napirendi ponthoz? 
Ha nincs, akkor a második napirend pontot kézfenntartással megszavazni szíveskedjék.   
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
  

A VKTKT 131/2009 (XII. 11.) sz. határozata 
 
Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás az 
államháztartásról szóló, többször módosított 1992. évi 
XXXVIII. törvény 79. §. értelmében a társulás 
gazdálkodásának 2009. harmadik negyedéves 
beszámolójáról a következő határozatot alkotja: 

(1.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás a 
2009. évi költségvetés 3. negyedévi végrehajtásáról 
szóló beszámolót az 1. és 2. számú függelékben 
foglaltaknak megfelelően 

 1.067.480 ezer Ft költségvetési bevétellel, 
 1.051.862 ezer Ft költségvetési kiadással 

jóváhagyja.  

(2.) A Társulás bevételeit forrásonként az önállóan és részben 
önállóan gazdálkodó, költségvetési szervek szerinti 
bontásban részletezve az 1. számú függelékben 
foglaltaknak megfelelően fogadja el. 

(3.) A Társulás az önállóan és részben önállóan gazdálkodó 
költségvetési szerveinek kiadásait és kiadási 
előirányzatának teljesítését a 2. számú függelékben 
foglaltaknak megfelelően jóváhagyja. 

(4.) A felhalmozási (fejlesztési) kiadások teljesítését 10.847 
ezer Ft összegben fogadja el (a 2. számú függelék 
szerint). 

(5.) Felújítási kiadás 16.250 ezer Ft összegben fogadja el  (a 
2. számú függelék szerint) 

(6.) A Társulás által adott közvetett támogatások összegét a 
2. számú függelék 144. sora szerint 1.559ezer Ft 
összegben fogadja el. 

(7.) A Társulás 2009. 3. negyedévi összesített egyszerűsített 
pénzforgalmi jelentését a 3. számú függeléknek 
megfelelően fogadja el. 

(8.) Ez a határozat elfogadása napján lép hatályba. 
                                                
                                                 Felelős: Kutai Tibor elnök 
                                                 Határid ő:Azonnal 
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Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a harmadik napirendi ponthoz? 
Ha nincs, akkor a harmadik napirend pontot kézfenntartással megszavazni szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 

 
VKTKT 132/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás az 
államháztartásról szóló, többször módosított 1992. évi 
XXXVIII. törvény 70. §. értelmében a társulás 
gazdálkodásának 2010. évi költségvetési koncepciójáról 
a következő határozatot alkotja: 

(9.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás a 
2010. évi költségvetési koncepcióját a mellékletben 
foglaltaknak megfelelően 

 1.010.006 ezer Ft költségvetési bevétellel, 
 1.010.006 ezer Ft költségvetési kiadással 

jóváhagyja.  

(10.) A VKTKT és  önállóan gazdálkodó intézményeit 
megillető állami támogatást az összefoglaló táblázat 
tartalmazza 693.246 ezer forint összegben. 

(11.) A Társulás bevételeit forrásonként összefoglalva 
tartalmazza a melléklet, intézményi részletezés nélkül. 

(12.) A Társulás kiadásait, kiadás nemenként összefoglalva 
tartalmazza a. melléklet, intézményi részletezés nélkül. 

(13.) Felújítási, felhalmozási kiadás nincs tervezve 

(14.) A Társulás által adott támogatás értékű kiadások 
összegét 89.840 ezer forint összegben, míg az egyéb 
támogatások összegét 1300 ezer forint összegben 
fogadja el. 

(15.) Ez a határozat elfogadása napján lép hatályba. 

 
                                                 Felelős: Kutai Tibor elnök 
                                                 Határid ő: Azonnal 
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Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a negyedik napirendi ponthoz? 
Ha nincs, akkor a negyedik napirend pontot kézfenntartással megszavazni szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 

 
VKTKT 133/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

                                                                   
A Tanács megtárgyalta a VKTKT 2009. évi 
működéséről szóló beszámolót. 
 
A Tanács döntött arról, hogy a VKTKT 2009. évi 
működéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Azonnal 

 
5./ Beszámoló a Közkincs Kerekasztal 2009. évi tevékenységéről. 
 
Kutai Tibor: Az ötödik napirendi pontban a Közkincs Kerekasztal 2009. évi tevékenységéről 
lenne szó. A Közkincs Kerekasztal beszámolójával kapcsolatosan valakinek van-e kérdése, 
észrevétele? Ha nincs, akkor én javaslom elfogadásra és aki egyetért, kérem kézfeltartással 
jelezze.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 
 

VKTKT 134/2009 (XII. 11.) sz. határozata: 
 

A Tanács megtárgyalta a Közkincs Kerekasztal 
2009. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Közkincs Kerekasztal 
2009. évi tevékenységéről szóló beszámolót 
elfogadja. 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Azonnal 
 
 
 

6./ Beszámoló az Idegenforgalmi Munkacsoport 2009. évi tevékenységéről. 
 
 
Kutai Tibor:  Idegenforgalmi Munkacsoport 2009. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
ugyanígy el kell fogadnunk. Nem tudom, hogy van-e valakinek kérdése? 
Ha nincs, akkor én javaslom elfogadásra és aki egyetért, kérem kézfeltartással jelezze.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 



 25

 
 

VKTKT 135/2009 (XII. 11.) sz. határozata 
 

A Tanács megtárgyalta az Idegenforgalmi 
Munkacsoport 2009. évi tevékenységéről szóló 
beszámolót. 
 
A Tanács döntött arról, hogy az Idegenforgalmi 
Munkacsoport 2009. évi tevékenységéről szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
7./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, és Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának módosítására vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor: Akkor áttérünk a területfejlesztésről a többcélú kistérségi társulási ülésre. 
Az iskolák pedagógiai programjaival, munkatervével fogunk foglalkozni. Felkérném 
Galambos Zsuzsanna oktatási referenst, hogy röviden foglalja össze a következő napirendi 
pontok lényegét. 
 
Galambos Zsuzsanna: Köszönöm. A két székhelyintézmény pedagógia programját azért 
kellett behozni, mivel a közoktatási törvény változása miatt változik az intézményekben a  
beiskolázás menete és ezt a pedagógiai programokba át kellett vezetni. 
A következő három napirendi pontban a három oktatási intézményünk munkatervét kell 
elfogadnunk, ami ugyancsak törvényi előírás. A következő két napirendi pont az alapító 
okiratok módosítása, mivel a sajátos nevelést igénylő gyerekek ellátására való részt 
kifogásolta a kincstár. Éppen ezért történt egy vezetői egyeztetés is az intézmények 
vezetőivel. Az összejövetelen megegyeztettünk, hogy melyik székhelyintézmény és melyik 
tagintézmény milyen feladatot tud ellátni.                                                                                                                              
 
Kutai Tibor:  Mi az oktatási bizottság véleménye az előterjesztésről? 
 
Kelemen Szabolcs: Az oktatási bizottság elnöke most nincs itt, de az oktatási bizottság 
támogatta az előterjesztést. 
 
Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a hetedik napirendi ponthoz? 
Ha nincs, akkor a hetedik napirend pontot kézfenntartással megszavazni szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 
 
 
 
 

VKTKT 136/2009 (XII. 11.) sz. határozata 
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A Tanács megtárgyalta a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának 
módosítására vonatkozó javaslatot és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának 
módosítását a mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 
 

Felelős:  Kutai Tibor elnök 
               Csordásné Bölcsics Márta  főigazgató                       
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
8./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Pedagógiai Programjának módosítására vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor:  A nyolcas napirendi pontban a Vörösmarty Általános Iskola pedagógiai 
programjának a módosításáról lesz szó. Mi az oktatási bizottság véleménye az 
előterjesztésről? 
 
Kelemen Szabolcs: Az oktatási bizottság elnöke most nincs itt, de az oktatási bizottság 
támogatta az előterjesztést. 
 
Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a nyolcadik napirendi 
ponthoz? Ha nincs, akkor a nyolcadik napirend pontot kézfenntartással megszavazni 
szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 
 
 

VKTKT 137/2009 (XII. 11.) sz. határozata 
 

A Tanács megtárgyalta a Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény pedagógiai programjának módosítására 
vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Vörösmarty Mihály 
Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
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Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának 
módosítását a mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
 
 
Felelős:  Kutai Tibor elnök 
               Bencze Péter főigazgató                       
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
9./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, és Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2009/2010 tanévi munkatervére vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor:  A kilencedik napirendi pontban a Chernel István Általános Iskola 2009/2010 
tanévi munkatervéről lesz szó. Mi az oktatási bizottság véleménye az előterjesztésről? 
 
Kelemen Szabolcs: Az oktatási bizottság elnöke most nincs itt, de az oktatási bizottság 
támogatta az előterjesztést. 
 
Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a kilencedik napirendi 
ponthoz? Ha nincs, akkor a kilencedik napirend pontot kézfenntartással megszavazni 
szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 
  
 

VKTKT 138/2009 (XII. 11.) sz. határozata 
 

A Tanács megtárgyalta a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2009/2010 tanévi  
munkatervére vonatkozó javaslatot és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2009/2010-es tanévi 
munkatervét a mellékelt javaslat szerint elfogadja. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök  
              Csordásné Bölcsics Márta  főigazgató 
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Határid ő: Azonnal 
 
 
 
10./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2009/2010 tanévi munkatervére vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor:  A tizedik napirendi pontban a Vörösmarty Mihály Általános Iskola 2009/2010 
tanévi munkatervéről lesz szó. Mi az oktatási bizottság véleménye az előterjesztésről? 
 
Kelemen Szabolcs: Az oktatási bizottság elnöke most nincs itt, de az oktatási bizottság 
támogatta az előterjesztést. 
 
Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a tizedik napirendi ponthoz? 
Ha nincs, akkor a tizedik napirend pontot kézfenntartással megszavazni szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 
 

VKTKT 139/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 
A Tanács megtárgyalta a Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény 2009/2010-es tanévi munkatervére vonatkozó 
javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Vörösmarty Mihály 
Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2009/2010-es tanévi 
munkatervét a mellékelt javaslat szerint elfogadja. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök  
              Bence Péter főigazgató 
Határid ő: Azonnal 

 
 
11./ Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat 2009/2010 tanévi 
munkatervére vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor:  A tizenegyedik napirendi pontban a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai 
Szakszolgálat 2009/2010 tanévi munkatervéről lesz szó. Mi az oktatási bizottság véleménye 
az előterjesztésről? 
 
Kelemen Szabolcs: Az oktatási bizottság elnöke most nincs itt, de az oktatási bizottság 
támogatta az előterjesztést. 
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Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a tizenegyedik napirendi 
ponthoz? Ha nincs, akkor a tizenegyedik napirend pontot kézfenntartással megszavazni 
szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 

VKTKT 140/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 

A Tanács megtárgyalta a Velencei-tó Környéki 
Egységes Pedagógiai Szakszolgálat 2009/2010 tanévi 
munkatervére vonatkozó javaslatot és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Velencei-tó Környéki 
Egységes Pedagógiai Szakszolgálat 2009/2010 tanévi 
munkatervét a mellékelt javaslat szerint elfogadja. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök  
              Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 
Határid ő: Azonnal 

 
 
12./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratának módosítására vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor:  A tizenkettedik napirendi pontban a Chernel alapító okiratának módosításáról 
lesz szó. Mi az oktatási bizottság véleménye az előterjesztésről? 
 
Kelemen Szabolcs: Az oktatási bizottság elnöke most nincs itt, de az oktatási bizottság 
támogatta az előterjesztést. 
 
Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a tizenkettedik napirendi 
ponthoz? Ha nincs, akkor a tizenkettedik napirend pontot kézfenntartással megszavazni 
szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 
 
 
 
 
 

VKTKT 141/2009 (XII. 11.) sz. határozata 
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A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
Társulási Tanácsa megtárgyalta „Chernel István 
Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratának 
módosítására” vonatkozó előterjesztést, melyben 
foglaltakkal egyetértve az alábbi döntéseket hozza: 

I. 
A Társulási Tanács a Chernel István Általános Iskola, 
Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény 40/2007.(VI.20.) számú határozatával 
elfogadott, 83/2007. (X. 2.) sz., 119/2007.(XII. 4) sz., 
2/2008. (I. 3.) sz.., a 20/2008. (I. 29.), a 131/2008. 
(XII.12.) sz., a 34/2009.(III.30.)  sz., 96/2009. (XI.07.) 
és a 129./2009.(XI.20.) sz. határozatával módosított 
Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja, mely a 9. 
számú módosítás: 
 
1. Az Alapító Okirat 1. pontja kiegészül az alábbi 
bekezdéssel:  
 
 „OM azonosító száma:  
 030081” 
 
2. Az Alapító Okirat 9.1.2., 9.4.2. és 9.4.4. pontjai 
kiegészülnek az alábbi bekezdésekkel:  
 
„- integráltan nevelhető, ép értelmű, testi (kivétel 
Chernel-székhelyintézmény), érzékszervi, 
beszédfogyatékos tanulók 
- integráltan nevelhető értelmi (tanulásban 
akadályozott) fogyatékos tanulók 
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók  
a megismerő funkciók vagy a viselkedés fejlődésének 
organikus okra vissza nem vezethető tartós és súlyos 
rendellenességével küzdő tanulók” 
 
3. Az Alapító Okirat 9.4.6. pontja kiegészül az 
alábbi bekezdésekkel, illetve a „853112” szakfeladat 
számmal: 
 
„- integráltan nevelhető, ép értelmű érzékszervi, 
beszédfogyatékos tanulók 
- integráltan nevelhető értelmi ( tanulásban 
akadályozott ) fogyatékos tanulók 
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók 
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a megismerő funkciók vagy a viselkedés fejlődésének 
organikus okra visszavezethető nem vezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók” 
 
4. Az Alapító Okirat 9.5. pontjának utolsó 
bekezdése hatályát veszti. 

II. 
A Társulási Tanács a Chernel István Általános Iskola, 
Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Alapító Okiratát az I. pont szerinti 
módosítással az l. számú mellékletben foglalt 
tartalommal egységes szerkezetbe foglalja, s 
felhatalmazza a Társulási Tanács elnökét annak 
kiadására. 

III. 
A Társulási Tanács utasítja a Társulási Tanács elnökét, 
hogy a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és 
Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító 
Okiratát 8 napon belül a Magyar Államkincstár Közép-
Dunántúli Regionális Igazgatósága – 8000 
Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére küldje meg, s 
kérje a módosítások törzskönyvi átvezetését. 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Döntést követő 8 nap 

 
 
13./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratának módosítására vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor:  A tizenharmadik napirendi pontban a Vörösmarty alapító okiratának 
módosításáról lesz szó. Mi az oktatási bizottság véleménye az előterjesztésről? 
 
Kelemen Szabolcs: Az oktatási bizottság elnöke most nincs itt, de az oktatási bizottság 
támogatta az előterjesztést. 
 
Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a tizenharmadik napirendi 
ponthoz? Ha nincs, akkor a tizenharmadik napirend pontot kézfenntartással megszavazni 
szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 
 
 

VKTKT 142/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
Társulási Tanácsa megtárgyalta „a Vörösmarty Mihály 
Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratának 
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módosítására” vonatkozó előterjesztést, melyben 
foglaltakkal egyetértve az alábbi döntéseket hozza: 

I. 
A Társulási Tanács a Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény 41/2007.(VI.20.) számú határozatával 
elfogadott, s 119/2007.(XII.4.) sz., a 1/2008. ( I. 3.) sz., 
a 21/2008. (I.29.) sz., a 120/2008. (XI. 28.) sz., a 
35/2009. (III.30.) sz. és a 97/2009. (IX.7.) sz. 
határozatával módosított Alapító Okiratát az alábbiak 
szerint módosítja, mely a 7. számú módosítás: 
 
1. Az Alapító Okirat 1. pontja kiegészül az alábbi 
bekezdéssel:  
 
 „OM azonosító száma:  
 030175” 
 
2. Az Alapító Okirat 9.1.2., 9.4.2. pontjai 
kiegészülnek az alábbi bekezdésekkel:  
 
„- integráltan nevelhető, ép értelmű testi, 
érzékszervi (kivétel Verebi Tagiskola), 
beszédfogyatékos tanulók,  
- integráltan nevelhető autista 1-4 évfolyam 
(Verebi Tagiskola )  
- integráltan nevelhető értelmi (tanulásban 
akadályozott) fogyatékos tanulók, 
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók,  
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra vissza nem vezethető  tartós 
és súlyos rendellenességével küzdő tanulók,” 
 
3. Az Alapító Okirat 9.4.4. pontja kiegészül az 
alábbi bekezdéssel: 
 
„- integráltan nevelhető, ép értelmű testi, 
érzékszervi (kivétel Verebi Tagiskola), 
beszédfogyatékos tanulók, 
- integráltan nevelhető autista 5-8 évfolyam 
(Verebi Tagiskola )  
- integráltan nevelhető értelmi (tanulásban 
akadályozott) fogyatékos tanulók, 
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók,  
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- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra vissza nem vezethető tartós 
és súlyos rendellenességével küzdő tanulók,” 
 
4. Az Alapító Okirat 9.1.5., 9.4.8. pontja kiegészül 
az alábbi bekezdéssel: 
 
„- integráltan nevelhető, ép értelmű testi, 
érzékszervi, beszédfogyatékos tanulók,  
- integráltan nevelhető értelmi (tanulásban 
akadályozott) fogyatékos tanulók,  
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók,  
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra vissza nem vezethető tartós 
és súlyos rendellenességével küzdő tanulók,” 
 
5. Az Alapító Okirat 9.5. pontjának utolsó 
bekezdése hatályát veszti. 

II. 
A Társulási Tanács a Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Alapító Okiratát a I. pont szerinti 
módosítással, az 1. számú mellékletben foglalt 
tartalommal egységes szerkezetbe foglalja, s 
felhatalmazza a Társulási Tanács elnökét annak 
kiadására. 

III. 
A Társulási Tanács utasítja a Társulási Tanács elnökét, 
hogy a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, 
Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító 
Okiratát 8 napon belül a Magyar Államkincstár Közép-
Dunántúli Regionális Igazgatósága – 8000 
Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére küldje meg, s 
kérje a módosítások törzskönyvi átvezetését. 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Döntést követő 8 nap 

 
 
14./ Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról. 
 
Kutai Tibor : Ezzel a napirendi ponttal kapcsolatosan van-e valakinek kérdése, észrevétele?  
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
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A VKTKT megtárgyalta a lejárt idejű határozatok 
végrehajtására vonatkozó javaslatot, és az abban foglaltakat 
elfogadja. 

 
15./ Tájékoztató a két ülés között történtekről. 
 
Kutai Tibor: Ezzel a napirendi ponttal kapcsolatosan van-e valakinek kérdése, észrevétele?  
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 

A VKTKT megtárgyalta a két ülés között történtekről szóló 
tájékoztatót, és az abban foglaltakat elfogadja.  

 
 
16./ Egyebek. 
 
 
- Tartozásokkal kapcsolatos tájékoztatás. 
 
Kelemen Szabolcs: Van pár település, aki tartozik mind a havi összeggel - ez a decemberire 
vonatkozik-, mind pedig a tavalyi évről is áthúzódó tartozások is vannak. Kérek mindenkit, 
hogy próbálja meg még az idén, tehát a jövő héten elutalni ezeket a pénzösszegeket. Ha nem 
is tudja mindet, akkor legalább részben, hisz a településekről bejövő pénzt tudjuk az 
iskoláknak átutalni, és ebből tudják a különböző dologi kiadásokat (áramszámlákra, vízdíjak) 
kifizetni. Azért hoztam ezt a problémát a Tanács elé, mert eddig meg tudtuk oldani, de most 
ez az első hónap, amikor ez problémát okoz. Azoknak a településeknek szeretném kiosztani a 
tartozó listát, akik még tartoznak. 
 
- Javaslat a verebi Végh János Tagiskola prémium évek programmal kapcsolatos 
kérelmére vonatkozóan. 
 
Kelemen Szabolcs: A verebi Végh János Tagiskola egy kéréssel fordul a fenntartó felé. Az 
intézmény szeretné, hogyha egy napközis álláshely részt venne a prémium évek programban. 
Ehhez kérnének egy hozzájáruló döntést. Már van egy pedagógus a verebi iskolában, aki részt 
vett ebben a programban, de most egy újabb személyről lenne szó, ami egyrészt pedagógus 
létszámváltozással is fog járni, másrészt pénzügyi vonatkozása is lesz a döntésnek.  
 
Kurcz Mária:  Én csak annyit mondok, hogy támogassátok a kérést. Én úgy gondolom, hogy 
ha valaki 30-35 évet ledolgozott tisztességesen, akkor meg kell adni a lehetőséget arra, hogy 
emelt fővel el tudjon menni.  
 
Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a javaslathoz? Ha nincs, akkor 
a javaslatot kézfenntartással megszavazni szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 

VKTKT 143/2009 (XII. 11.) sz. határozata 
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A Tanács megtárgyalta a verebi Végh János Tagiskola 
prémium évek programra vonatkozó kérelmét és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy hozzájárul ahhoz, hogy a 
verebi Végh János Tagiskola  további egy fő 
pedagógussal részt vegyen a prémium évek programban. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök  
              Tőzsér Mónika tagiskola vezető 
Határid ő: Azonnal 

 
   
 
- Javaslat a kerékpárút megvalósíthatósági tanulmány költségének el nem számolható 
részének felosztására.  
 
- Javaslat a Velencei-tó körüli egységes kerékpárút hálózat befejező szakaszának 
kiépítése – I. ütem pályázatkészítési díjának felosztására.  
 
 
Kelemen Szabolcs: Szeretném, ha ezt a két javaslatot együtt tárgyalnánk, mivel 
összetartoznak. Az ülés elején kiosztottuk két kerékpárúttal kapcsolatos határozati javaslatot. 
Minden érintett település rendezte már a határozati javaslatban foglalt költségeket, azonban a 
mind a velencei, mind a pákozdi és a sukorói pénzügyes kérte, hogy mind a megoszthatósági 
tanulmány költségének el nem számolható részéről, mind a pályázatkészítési díjról - aminek a 
kifizetése már február-március környékén megtörtént - hozzunk egy határozatot, külön 
döntést, hogy hozzá tudják tenni ezeket a kifizetésekhez. Ez egy technikai jellegű dolog lenne, 
mivel kifizetést nem igényel semelyik önkormányzat részéről. Ennyi csak tömören és röviden 
a javaslatokról.  
 
Kutai Tibor: Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a javaslatokhoz? Ha nincs, 
akkor a javaslatokat kézfenntartással megszavazni szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk a javaslatokat. 
 

VKTKT 144/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 

A VKTKT megtárgyalta a kerékpárút megvalósíthatósági 
tanulmány költségének el nem számolható részére 
vonatkozó javaslatot, és a következő határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a megvalósíthatósági 
tanulmány elkészítésével megbízott Pillars Tanácsadó Kft. 
részére járó 6 500 000 Ft + ÁFA megbízási díj el nem 
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számolható részét - bruttó 1 800 000 Ft összeget - a 
pályázatban részt vevő konzorciumi tagok között az alábbi 
módon osztja fel: 
VKTKT:               bruttó      88 116 Ft 
Pákozd Község Önkormányzata: bruttó 1 417 165 Ft  
Sukoró Község Önkormányzata:  bruttó   168 644 Ft  
Velence Város Önkormányzata:   bruttó    126 075 Ft 
 
Felelős:  Kutai Tibor elnök 
  Takács János polgármester 
    Oláhné Surányi Ágnes polgármester 

     Molnár Gábor polgármester 
   Határidő: Azonnal 

 
 
 

VKTKT 145/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 

A VKTKT megtárgyalta „A Velencei-tó körüli egységes 
kerékpárút hálózat befejező szakaszának kiépítése – I. 
ütem” projekt pályázatkészítési díjának felosztására 
vonatkozó javaslatot, és a következő határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a pályázat elkészítésével 
megbízott Pillars Tanácsadó Kft részére járó bruttó 
9 000 000 Ft pályázatkészítési díjat a pályázatban részt 
vevő konzorciumi tagok között az alábbi módon osztja fel: 

      VKTKT:      bruttó   440 580 Ft 
      Pákozd:        bruttó 7 085 827 Ft   
      Sukoró:        bruttó    843 219 Ft  
      Velence:       bruttó   630 374 Ft 

                                                         Összesen:     bruttó 9 000 000 Ft 
 
Felelős:   Kutai Tibor elnök 
   Takács János polgármester 
   Oláhné Surányi Ágnes polgármester 

    Molnár Gábor polgármester 
Határid ő: Azonnal 

 
  
- Javaslat az EDEN pályázaton való részvételre vonatkozóan.  
 
 
Kutai Tibor : Most pedig az EDEN-pályázattal kapcsolatos tájékoztatót hallgathatjuk meg 
Klausz Gábortól. 
 
Klausz Gábor: Mindenki megkapta az anyagot, tehát látja a lényeget. Az ajánlat az, hogy mi 
a feladatot összefogjuk, tehát ez Önök segítségével elsősorban azt szeretnénk, hogyha a 
finanszírozással mindenki hozzájárulna, és az eredményét pedig csak remélni tudjuk. Most 
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nem kizárt, hogy első alkalommal fogunk nyerni, de ha már ott vagyunk a listán és jelezzük, 
hogy magunkat kiemelt édesvizű desztinációnak tartjuk, akkor ennek a dolognak a 
marketingértéke hatalmas. A két millió forint sem mindegy, de az, hogy bekerülhet az ember 
egy olyan társaságba, amelyik kiemelt marketingtámogatást kap ezen a pályázaton keresztül.  
Ha kérdés merülne fel, akkor azt kérem, hogy most tegyék fel.  
 
Kutai Tibor: Köszönöm szépen! Végül is ennek a pályázatnak a megvalósításához még csak 
annyit fűznék hozzá, hogy két desztináció terület van a Velencei-tavon, a velencei és a 
gárdonyi desztináció, amelyek közösen pályáznak. Akkor van értelme ennek a pályázatnak, 
ha minden település nyitott az együttműködésre. Mindenki tudja, hogy milyen kapcsolatok és 
feltételek bevállalásával történik a pályázat elkészítése. Én elfogadhatónak, jónak tartom ezt 
az elképzelést.  
 
Somossy Eszter: Szabad annyival kiegészítenem a polgármester urat, és Gábornak a 
tájékoztatását, hogy ennek a pályázatnak a mellékleteként négy darab, minden évszakra 
vonatkozó programcsomagot kell kidolgozni és ebben minden település érintett lesz. A 
programcsomagot úgy fogjuk előállítani, hogy lehetőleg senki se maradjon ki, hiszen nyilván 
ez mindannyiunk érdeke. A másik pedig, ami szeretnék elmondani, hogy ez a pályázat nem 
olyan, mint a többi, mint amilyet megszoktak az önkormányzatok. Itt nem csak arról van szó, 
hogy a pályázati kiírási feltételeknek meg kell felelni és akkor az alapján, annak objektív 
értékelése alapján várhatóan a jó pályázat nyerni fog, hanem itt az értékelésnél legalább 
ugyanolyan mértékben súlyt kap, hogy március, áprilisban egy személyes terepszemlét 
végeznek inkognitóban az értékelő bizottság tagjai a helyszínen.  Azt azért tudjuk, hogy 
Velencén, Gárdonyban és a többi településen is márciusban és áprilisban még sok minden 
nem nyit ki. Ha a pályázatunk nyertességének az esélyeit latolgatjuk, nyilván úgy kell 
nekiállni, hogy mi meg akarjuk nyerni, de azért ezt nem szabad figyelmen kívül hagyni a 
tényt, hogy márciusban és áprilisban még nem sok mindent tudunk felmutatni a tó körül. Ettől 
azt gondolom, hogy mindenképpen pályázni kell, mert egy olyan szakmai seregszemléről van 
szó, amelyikből nem lehet kimaradni. Minden évben az EDEN pályázat témája más, de 2010-
ben az édesvízi desztinációt választották ki a pályázat témájának. Még annyit, hogy 
szakmailag, a turizmus szempontjából pedig azért látom indokoltnak és hasznosnak ezt az 
együttműködést, mert komplex térségi programcsomagok összeállításában tudunk 
együttműködni. Köszönöm szépen. 
 
Klausz Gábor: Az előterjesztésben feltüntetett összeg csak egy jelképes összeg, mivel ilyen 
alacsony sikerdíjért senki nem vállalná el egy pályázat elkészítését. Itt valóban az 
együttműködésen és a közös gondolkodás eredményeként létrejövő anyagon van a hangsúly, 
amit nem csak egy következő pályázat esetén használhatunk fel, hanem valamilyen szinten a 
további munkában is felhasználható. A szakértői közreműködés bruttó 60.000 Ft-os díja sem 
egy megdöbbentően nagy összeg.  
 
Kelemen Szabolcs: Tehát, akkor tisztázzuk le dolgot.. Lenne egy 30.000 Ft-os tanácsadói díj 
a gárdonyi turisztikai desztinációs menedzsment részére, másrészt az Eladan Consulting Bt. 
60.000 Ft + ÁFA díja a pályázatkészítéséért. Tehát úgy cirka 110000 Ft-ról beszélünk.  
 
Klausz Gábor: Igen, de csak 30.000 Ft-ról lenne szó, ha a pályázat nyerne. 
 
Kutai Tibor:  Jelen pillanatban nem hiszem, hogy ennek a pályázatnak ez a fő része. 
Részünkről szerintem azt kellene eldönteni, hogy látjuk-e ennek a pályázatnak bármiféle 
hozadékát. Én úgy érzem, hogy biztos, hogy van, hiszen egy olyan anyag készülne, ami 
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máshol is felhasználható lenne. Én azt mondom a tanácsnak, hogy támogassuk és vegyünk 
részt ezen a pályázaton és bízzuk meg a céget a pályázat elkészítésével.  
Van-e kérdése vagy hozzászólása még valakinek a javaslatokhoz? Ha nincs, akkor a 
javaslatokat kézfenntartással megszavazni szíveskedjék.   
 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk a javaslatokat. 
 

 

 

                                  VKTKT 146/2009. (XII. 11.) sz. határozata  
 

A VKTKT megtárgyalta a Magyarország legígéretesebb 
természetes vízű desztinációja pályázatra vonatkozó 
javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy Magyarország legígéretesebb 
természetes vízű desztinációja pályázat anyagának 
elkészítésével a gárdonyi helyi Turisztikai Desztinációs 
Menedzsment Szervezetet bízza meg, együttműködésben a 
VKTKT-val, a velencei helyi Turisztikai Desztinációs 
Menedzsment szervezettel, a helyi LEADER 
Akciócsoporttal és az Elladam Consulting Bt-vel.  
 
A VKTKT az Elladam Consulting Bt. tanácsadói 
szolgáltatásáért 60.000 Ft + 25% Áfa összeget fizet, 
valamint nyertes pályázat esetén 1,5  % mértékű sikerdíjat 
a  gárdonyi helyi Turisztikai Desztinációs Menedzsment 
Szervezet részére.  
 
A Tanács felkéri az irodavezetőt a szerződés 
előkészítésére és felhatalmazza az elnököt annak 
aláírására. 
 

Felelős:  Kutai Tibor elnök 
              Kelemen Szabolcs irodavezető 
              Somossy Eszter projektmenedzser 
Határid ő: 2010. január 25. 
 

 
Kutai Tibor: Más kérdése, észrevétele van e- valakinek? 
 
Ha nincs, akkor megköszönöm mindenkinek a részvételt. 
 
Az ülést bezárom. 
 
Az elnök az ülést 11:07 - kor bezárta.  
 
 

K.m.f. 
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   Kutai Tibor                                                              Kelemen Szabolcs  
       elnök               irodavezető 

 
 
 
 
 
 
A jegyzőkönyvet készítette: 
 
    
 
       
     Garan Krisztina 
   pénzügyi ügyintéző 
 
 
A jegyzőkönyvet hitelesítette: 

 
 
              Wagner Péter 

                                                                                                      Nadap polgármestere 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 

A VKTKT 131/2009 (XII. 11.) sz. határozata 
 
Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás az 
államháztartásról szóló, többször módosított 1992. évi 
XXXVIII. törvény 79. §. értelmében a társulás 
gazdálkodásának 2009. harmadik negyedéves 
beszámolójáról a következő határozatot alkotja: 

(16.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás a 
2009. évi költségvetés 3. negyedévi végrehajtásáról 
szóló beszámolót az 1. és 2. számú függelékben 
foglaltaknak megfelelően 

 1.067.480 ezer Ft költségvetési bevétellel, 
 1.051.862 ezer Ft költségvetési kiadással 

jóváhagyja.  

(17.) A Társulás bevételeit forrásonként az önállóan és részben 
önállóan gazdálkodó, költségvetési szervek szerinti 
bontásban részletezve az 1. számú függelékben 
foglaltaknak megfelelően fogadja el. 

(18.) A Társulás az önállóan és részben önállóan gazdálkodó 
költségvetési szerveinek kiadásait és kiadási 
előirányzatának teljesítését a 2. számú függelékben 
foglaltaknak megfelelően jóváhagyja. 

(19.) A felhalmozási (fejlesztési) kiadások teljesítését 10.847 
ezer Ft összegben fogadja el (a 2. számú függelék 
szerint). 

(20.) Felújítási kiadás 16.250 ezer Ft összegben fogadja el  (a 
2. számú függelék szerint) 

(21.) A Társulás által adott közvetett támogatások összegét a 
2. számú függelék 144. sora szerint 1.559ezer Ft 
összegben fogadja el. 

(22.) A Társulás 2009. 3. negyedévi összesített egyszerűsített 
pénzforgalmi jelentését a 3. számú függeléknek 
megfelelően fogadja el. 

(23.) Ez a határozat elfogadása napján lép hatályba. 

 
                                                 Felelős: Kutai Tibor elnök 
                                                 Határid ő: Azonnal 
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Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 56

KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 132/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás az 
államháztartásról szóló, többször módosított 1992. évi 
XXXVIII. törvény 70. §. értelmében a társulás 
gazdálkodásának 2010. évi költségvetési koncepciójáról 
a következő határozatot alkotja: 

(24.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás a 
2010. évi költségvetési koncepcióját a mellékletben 
foglaltaknak megfelelően 

 1.010.006 ezer Ft költségvetési bevétellel, 
 1.010.006 ezer Ft költségvetési kiadással 

jóváhagyja.  

(25.) A VKTKT és  önállóan gazdálkodó intézményeit 
megillető állami támogatást az összefoglaló táblázat 
tartalmazza 693.246 ezer forint összegben. 

(26.) A Társulás bevételeit forrásonként összefoglalva 
tartalmazza a melléklet, intézményi részletezés nélkül. 

(27.) A Társulás kiadásait, kiadás nemenként összefoglalva 
tartalmazza a. melléklet, intézményi részletezés nélkül. 

(28.) Felújítási, felhalmozási kiadás nincs tervezve 

(29.) A Társulás által adott támogatás értékű kiadások 
összegét 89.840 ezer forint összegben, míg az egyéb 
támogatások összegét 1300 ezer forint összegben 
fogadja el. 

(30.) Ez a határozat elfogadása napján lép hatályba. 

 
                                                 Felelős: Kutai Tibor elnök 
                                                 Határid ő: Azonnal 
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Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
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                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 133/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

                                                                   
A Tanács megtárgyalta a VKTKT 2009. évi 
működéséről szóló beszámolót. 
 
A Tanács döntött arról, hogy a VKTKT 2009. évi 
működéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 134/2009 (XII. 11.) sz. határozata: 

 
A Tanács megtárgyalta a Közkincs Kerekasztal 
2009. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Közkincs Kerekasztal 
2009. évi tevékenységéről szóló beszámolót 
elfogadja. 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 

 
A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 
 

 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 
 

VKTKT 135/2009 (XII. 11.) sz. határozata 
 

A Tanács megtárgyalta az Idegenforgalmi 
Munkacsoport 2009. évi tevékenységéről szóló 
beszámolót. 
 
A Tanács döntött arról, hogy az Idegenforgalmi 
Munkacsoport 2009. évi tevékenységéről szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 136/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 
 

A Tanács megtárgyalta a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának 
módosítására vonatkozó javaslatot és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának 
módosítását a mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 
 

Felelős:  Kutai Tibor elnök 
               Csordásné Bölcsics Márta  főigazgató                       
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 137/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 
A Tanács megtárgyalta a Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény pedagógiai programjának módosítására 
vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Vörösmarty Mihály 
Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának 
módosítását a mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
 
 
Felelős:  Kutai Tibor elnök 
               Bencze Péter főigazgató                       
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 64

 
 

KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
 

VKTKT 138/2009 (XII. 11.) sz. határozata 
 

A Tanács megtárgyalta a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2009/2010 tanévi  
munkatervére vonatkozó javaslatot és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2009/2010-es tanévi 
munkatervét a mellékelt javaslat szerint elfogadja. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök  
              Csordásné Bölcsics Márta  főigazgató 
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
 

VKTKT 139/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 
A Tanács megtárgyalta a Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény 2009/2010-es tanévi munkatervére vonatkozó 
javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Vörösmarty Mihály 
Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2009/2010-es tanévi 
munkatervét a mellékelt javaslat szerint elfogadja. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök  
              Bence Péter főigazgató 
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
 

VKTKT 140/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 

A Tanács megtárgyalta a Velencei-tó Környéki 
Egységes Pedagógiai Szakszolgálat 2009/2010 tanévi 
munkatervére vonatkozó javaslatot és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Velencei-tó Környéki 
Egységes Pedagógiai Szakszolgálat 2009/2010 tanévi 
munkatervét a mellékelt javaslat szerint elfogadja. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök  
              Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
 

VKTKT 141/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
Társulási Tanácsa megtárgyalta „Chernel István 
Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratának 
módosítására” vonatkozó előterjesztést, melyben 
foglaltakkal egyetértve az alábbi döntéseket hozza: 

I. 
A Társulási Tanács a Chernel István Általános Iskola, 
Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény 40/2007.(VI.20.) számú határozatával 
elfogadott, 83/2007. (X. 2.) sz., 119/2007.(XII. 4) sz., 
2/2008. (I. 3.) sz.., a 20/2008. (I. 29.), a 131/2008. 
(XII.12.) sz., a 34/2009.(III.30.)  sz., 96/2009. (XI.07.) 
és a 129./2009.(XI.20.) sz. határozatával módosított 
Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja, mely a 9. 
számú módosítás: 
 
1. Az Alapító Okirat 1. pontja kiegészül az alábbi 
bekezdéssel:  
 
 „OM azonosító száma:  
 030081” 
 
2. Az Alapító Okirat 9.1.2., 9.4.2. és 9.4.4. pontjai 
kiegészülnek az alábbi bekezdésekkel:  
 
„- integráltan nevelhető, ép értelmű, testi (kivétel 
Chernel-székhelyintézmény), érzékszervi, 
beszédfogyatékos tanulók 
- integráltan nevelhető értelmi (tanulásban 
akadályozott) fogyatékos tanulók 
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók  
a megismerő funkciók vagy a viselkedés fejlődésének 
organikus okra vissza nem vezethető tartós és súlyos 
rendellenességével küzdő tanulók” 
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3. Az Alapító Okirat 9.4.6. pontja kiegészül az 
alábbi bekezdésekkel, illetve a „853112” szakfeladat 
számmal: 
 
„- integráltan nevelhető, ép értelmű érzékszervi, 
beszédfogyatékos tanulók 
- integráltan nevelhető értelmi ( tanulásban 
akadályozott ) fogyatékos tanulók 
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók 
a megismerő funkciók vagy a viselkedés fejlődésének 
organikus okra visszavezethető nem vezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók” 
 
4. Az Alapító Okirat 9.5. pontjának utolsó 
bekezdése hatályát veszti. 

II. 
A Társulási Tanács a Chernel István Általános Iskola, 
Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Alapító Okiratát az I. pont szerinti 
módosítással az l. számú mellékletben foglalt 
tartalommal egységes szerkezetbe foglalja, s 
felhatalmazza a Társulási Tanács elnökét annak 
kiadására. 

III. 
A Társulási Tanács utasítja a Társulási Tanács elnökét, 
hogy a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és 
Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító 
Okiratát 8 napon belül a Magyar Államkincstár Közép-
Dunántúli Regionális Igazgatósága – 8000 
Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére küldje meg, s 
kérje a módosítások törzskönyvi átvezetését. 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Döntést követő 8 nap 

 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
 

VKTKT 142/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
Társulási Tanácsa megtárgyalta „a Vörösmarty Mihály 
Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratának 
módosítására” vonatkozó előterjesztést, melyben 
foglaltakkal egyetértve az alábbi döntéseket hozza: 

I. 
A Társulási Tanács a Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény 41/2007.(VI.20.) számú határozatával 
elfogadott, s 119/2007.(XII.4.) sz., a 1/2008. ( I. 3.) sz., 
a 21/2008. (I.29.) sz., a 120/2008. (XI. 28.) sz., a 
35/2009. (III.30.) sz. és a 97/2009. (IX.7.) sz. 
határozatával módosított Alapító Okiratát az alábbiak 
szerint módosítja, mely a 7. számú módosítás: 
 
1. Az Alapító Okirat 1. pontja kiegészül az alábbi 
bekezdéssel:  
 
 „OM azonosító száma:  
 030175” 
 
2. Az Alapító Okirat 9.1.2., 9.4.2. pontjai 
kiegészülnek az alábbi bekezdésekkel:  
 
„- integráltan nevelhető, ép értelmű testi, 
érzékszervi (kivétel Verebi Tagiskola), 
beszédfogyatékos tanulók,  
- integráltan nevelhető autista 1-4 évfolyam 
(Verebi Tagiskola )  
- integráltan nevelhető értelmi (tanulásban 
akadályozott) fogyatékos tanulók, 
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók,  
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra vissza nem vezethető  tartós 
és súlyos rendellenességével küzdő tanulók,” 
 



 70

3. Az Alapító Okirat 9.4.4. pontja kiegészül az 
alábbi bekezdéssel: 
 
„- integráltan nevelhető, ép értelmű testi, 
érzékszervi (kivétel Verebi Tagiskola), 
beszédfogyatékos tanulók, 
- integráltan nevelhető autista 5-8 évfolyam 
(Verebi Tagiskola )  
- integráltan nevelhető értelmi (tanulásban 
akadályozott) fogyatékos tanulók, 
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók,  
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra vissza nem vezethető tartós 
és súlyos rendellenességével küzdő tanulók,” 
 
4. Az Alapító Okirat 9.1.5., 9.4.8. pontja kiegészül 
az alábbi bekezdéssel: 
 
„- integráltan nevelhető, ép értelmű testi, 
érzékszervi, beszédfogyatékos tanulók,  
- integráltan nevelhető értelmi (tanulásban 
akadályozott) fogyatékos tanulók,  
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra visszavezethető tartós és 
súlyos rendellenességével küzdő tanulók,  
- a megismerő funkciók vagy a viselkedés 
fejlődésének organikus okra vissza nem vezethető tartós 
és súlyos rendellenességével küzdő tanulók,” 
 
5. Az Alapító Okirat 9.5. pontjának utolsó 
bekezdése hatályát veszti. 

II. 
A Társulási Tanács a Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Alapító Okiratát a I. pont szerinti 
módosítással, az 1. számú mellékletben foglalt 
tartalommal egységes szerkezetbe foglalja, s 
felhatalmazza a Társulási Tanács elnökét annak 
kiadására. 

III. 
A Társulási Tanács utasítja a Társulási Tanács elnökét, 
hogy a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, 
Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító 
Okiratát 8 napon belül a Magyar Államkincstár Közép-
Dunántúli Regionális Igazgatósága – 8000 
Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére küldje meg, s 
kérje a módosítások törzskönyvi átvezetését. 
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Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Döntést követő 8 nap 

 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 143/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 

A Tanács megtárgyalta a verebi Végh János Tagiskola 
prémium évek programra vonatkozó kérelmét és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy hozzájárul ahhoz, hogy a 
verebi Végh János Tagiskola  további egy fő 
pedagógussal részt vegyen a prémium évek programban. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök  
              Tőzsér Mónika tagiskola vezető 
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 
 

 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 

VKTKT 144/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 

A VKTKT megtárgyalta a kerékpárút megvalósíthatósági 
tanulmány költségének el nem számolható részére 
vonatkozó javaslatot, és a következő határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a megvalósíthatósági 
tanulmány elkészítésével megbízott Pillars Tanácsadó Kft. 
részére járó 6 500 000 Ft + ÁFA megbízási díj el nem 
számolható részét - bruttó 1 800 000 Ft összeget - a 
pályázatban részt vevő konzorciumi tagok között az alábbi 
módon osztja fel: 
VKTKT:               bruttó      88 116 Ft 
Pákozd Község Önkormányzata: bruttó 1 417 165 Ft  
Sukoró Község Önkormányzata:  bruttó   168 644 Ft  
Velence Város Önkormányzata:   bruttó    126 075 Ft 
 
Felelős:  Kutai Tibor elnök 
  Takács János polgármester 
    Oláhné Surányi Ágnes polgármester 

     Molnár Gábor polgármester 
   Határidő: Azonnal 

 
 
 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 145/2009 (XII. 11.) sz. határozata 

 

A VKTKT megtárgyalta „A Velencei-tó körüli egységes 
kerékpárút hálózat befejező szakaszának kiépítése – I. 
ütem” projekt pályázatkészítési díjának felosztására 
vonatkozó javaslatot, és a következő határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a pályázat elkészítésével 
megbízott Pillars Tanácsadó Kft részére járó bruttó 
9 000 000 Ft pályázatkészítési díjat a pályázatban részt 
vevő konzorciumi tagok között az alábbi módon osztja fel: 

      VKTKT:      bruttó   440 580 Ft 
      Pákozd:        bruttó 7 085 827 Ft   
      Sukoró:        bruttó    843 219 Ft  
      Velence:       bruttó   630 374 Ft 

                                                         Összesen:     bruttó 9 000 000 Ft 
 
Felelős:   Kutai Tibor elnök 
   Takács János polgármester 
   Oláhné Surányi Ágnes polgármester 

    Molnár Gábor polgármester 
Határid ő: Azonnal 

 
 
 
 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 12. 11. - én megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
 

                                  VKTKT 146/2009. (XII. 11.) sz. határozata  
 

A VKTKT megtárgyalta a Magyarország legígéretesebb 
természetes vízű desztinációja pályázatra vonatkozó 
javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy Magyarország legígéretesebb 
természetes vízű desztinációja pályázat anyagának 
elkészítésével a gárdonyi helyi Turisztikai Desztinációs 
Menedzsment Szervezetet bízza meg, együttműködésben a 
VKTKT-val, a velencei helyi Turisztikai Desztinációs 
Menedzsment szervezettel, a helyi LEADER 
Akciócsoporttal és az Elladam Consulting Bt-vel.  
 
A VKTKT az Elladam Consulting Bt. tanácsadói 
szolgáltatásáért 60.000 Ft + 25% Áfa összeget fizet, 
valamint nyertes pályázat esetén 1,5  % mértékű sikerdíjat 
a  gárdonyi helyi Turisztikai Desztinációs Menedzsment 
Szervezet részére.  
 
A Tanács felkéri az irodavezetőt a szerződés 
előkészítésére és felhatalmazza az elnököt annak 
aláírására. 
 

Felelős:  Kutai Tibor elnök 
              Kelemen Szabolcs irodavezető 
              Somossy Eszter projektmenedzser 
Határid ő: 2010. január 25. 

 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.           Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
Velence, ……………… 
 
 
 
 


